
PROTOKOLL NR:9 VERKSAMHETSÅRET 2017, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED 
HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2017-09-19, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Christian Jönsson, Sune Lind och 
Charli Ahl Ludvigsson 
   
Förhindrade: Rolf Malmsten och Flemming Denne,   
 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 
möte.  

 
§ 2. Val av justerare 

Charli Ahl Ludvigsson valdes att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkänt och lades till 
handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 
 Inga skrivelser 
§  6. Avgångna skrivelser 
 Inga skickade skrivelser 
 
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Träffat Torkild Strandberg den 22 augusti. Följande punkter 
diskuterades: 
Genomfartstrafiken Landskronavägen/Barsebäcksvägen  
Svar: Kommunen undersöker möjligheterna med flyttbara farthinder 
(finns vid campingen i Landskrona). 
Skateboard ramper: 
Svar: Fortfarande under utredning 
Boulebanor, Kommer då att ta upp de frågorna om åtgärder i Häljarp 
Svar: PRO föreslår att de placeras vid nya förskolan med tillgång till 
toaletter. 
Lekplats, Saxtorpsskogen    
Svar: Miljöförvaltningen håller på att utreda frågan. 
Ute gym. 
Svar. Skall vara klart i oktober. 
Ny återvinningsstation.  
Svar: Placering under utredning. 
Kameraövervakning på bil- och cykelparkering  
Svar: Möjlighet till övervakning vid stationen skall undersökas 
Skånetrafiken, Gröna bussar i Häljarp. 
Svar. Blir antagligen inget av. Utreder andra alternativ? 



 HIF 
 Svar: Skall undersöka vem som styr och bestämmer över idrotts-     
platsen. 
Medlemmar i Byaföreningen. 
Svar: Samma problem med inbetalningar av medlemsavgiften i andra 
föreningar. 
Nytt möte med Torkild den 21/9. 
Ordf. fått telefon från Börje Svensson ang, bullerproblemen från 
lastbilar efter Landskronavägen. 
Se. Första punkten under rapporter, ordf.  
Ordf. Fått telefon från Johan Rietz ang. intresse av att hjälpa till med 
underhålls arbete Häljarps möllan. 
Läggs ut på hemsidan för att nå ev. intresserade  
b.  Kassören 
Kassören informerade om föreningens ekonomi, ca: 7000 i inkomster 
och ca:21000 i kostnader. Redovisningen lades till handlingarna. 
Föreningen är numer anslutet till betalsystemet Swish.  
 
c.  Övriga 
Charli har upptäckt att bilparkeringen vid stationen har för få platser. 
Parkering sker nu på gräsytorna. Frågan är om det är tillfälligt eftersom 
det är problem med framkomligheten på E6. 
Christian har läst en insändare i tidningen som var undertecknad av 
Helena Weraeus, liberala byaföreningen, hon framförde förslag på 
cykelväg mellan Häljarp och Saxtorp, röjning i Saxtorpsskogen och 
bullervall vid Saxtorpsskogen  

 
§   8. Aktiviteter under 2017. 
 Punkten bordlades till nästa möte 
 
§  9. Övrigt 
  
§ 10. Nästa möte tisdagen den 17 oktober kl. 18.30, Tallstugan  
   
§ 10. Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Charli Ahl Ludvigsson 


